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Møtereferat 

Styremøte 23.05.2022 
Til stede: Synøve, Monika, Gunhild, Lars Erik og Yvonne (deler av møtet). Alle via Teams 

Fravær: Kine 

 

Godkjent av alle styremedlemmer: 28.08. 2022 

Sak nr: Beskrivelse Vedtak Ansvarlig 
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11/22 

Oppdatering av hjemmesiden: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Sponsorer til klubben: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Oppdatering AR: 

 

• Synøve kontakter Pia for 

materiell i for av bilder og evnt. tekst.  

• Legge inn 

undersøkelse/spørreskjema rundt 

helse/mentalitet på hjemmesiden. En 

postal hvor medlemmene kan melde inn 

relevant informasjon til klubben. Ansvar: 

Gunhild utformer innhold og Synnøve 

legger inn på hjemmesiden.  

• Nytt lovforslag fra Årsmøte. 

Utarbeide tekst for oversendelse til NKK. 

Ansvar Lars Erik. 

 

• Tilby profilering på facebook, 

hjemmeside og på stand på rasetorget 

på Oslo Dog Show evnt. bannere på våre 

egne spesialutstillinger. 

Vi bør kanskje tydeliggjøre hva vi ønsker 

av et sponsorat. Penger (i så fall hva skal 

det koste), premiegaver, forgaver etc. 

Ansvar alle, men Synøve legger ut en 

forespørsel på facebookgruppa. 

 

 

•Karantenetid ved arvelig sykdom. F.eks. 

en hann har gitt kull med arvelig sykdom 

Synøve. 

 

Gunhild/Synøve 

 

 

 

 

 
 
Lars Erik 
 
 

 

 

 

Synøve/styret 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
styret / alle 

 

 



 

Side 2 

Sak nr: Beskrivelse Vedtak Ansvarlig 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nye medlemmer: 

 

 

 

 

Innkomne saker fra årsmøte: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Eventuelt: 

men er godkjent for nytt kull. Bør det 

innføres avkoms granskning av neste kull 

før det gis tillatelse til ny parring? 

• Punkt 6 i avlsretningslinjene. 

Begrensninger i antall avkom. Hvilke 

regler gjelder for norske hannhunder 

som benyttes i utlandet. Tas opp neste 

internasjonale møte. 

Etter neste internasjonale møte skal 

begge punktene tas opp i møte mellom 

AR og oppdrettergruppa. Deretter gjør 

kommer styret med forsalg til endring og 

evnt. et vedtak om endring av 

retingslinjene.  

 

• Mail fra Britt. Synøve utarbeider 

forslag og sender til redaksjonskomiteen. 

 

 

• Innkommet sak 4 årsmøte 

Webinarer. Innhente forslag til temaer 

for Webinarer som kunne være 

interessante for medlemmene, samt 

innhente priser på dette.  

• Innkommet sak 10 årsmøte. 

Trøndertreff. Lage spørreundersøkelse 

for å lodde stemningen for Trøndertreff. 

Gjennomføring fordrer vilje til å danne 

egen lokal arrangementsgruppe da AK 

ikke vil ta ansvar for dette. 

 

Forslag til gaver 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Synøve 

 

 

 

 

 

 

 Monika. 

 

 

 

 

Synøve 

 

 

 

 

Synøve 

    

 


